
Interpellation 

Till ansvarigt kommunalråd

Gävle kommun har idag en stark internationell prägel med flera vänorter, partnerskap och 

nätverk. Ett av nätverken som Gävle kommun är med i sedan 2003 är Union of the Baltic 

Cities vars syfte är att överföra kunskap och erfarenhetsutbyte mellan de över hundra 

medlemsstäderna runt Östersjön. UBC har flera mål för att uppnå detta:

Främja samarbete och utbyte av erfarenheter mellan städer i UBC för att generera och 

leverera hållbara stadslösningar och livskvalitet och därigenom ge dem mervärde.

Främja städer som drivrutiner för smart, hållbar, grön och resurseffektiv tillväxt.

Förbättra städer som inkluderande, mångsidiga, kreativa, demokratiska och säkra 

knutpunkter, där aktivt medborgarskap, jämställdhet och deltagande beslutsfattande främjas.

Förespråka städernas och deras medborgares gemensamma intressen, agera på deras vägnar 

och vidareutveckla UBC:s intressen.

Gävle är idag en av Sveriges bästa miljökommuner. Det skulle därför vara intressant att veta 

hur Gävle står sig i UBC gentemot de andra medlemsstäderna.

 

Min fråga är:

 - Lever Gävle kommun upp till målen i UBC? 

- Har Gävle kommun har haft invändningar mot att ge kunskap och erfarenhetsutbyte till 

andra städer inom UBC?

För Sverigedemokraterna

Marcus Lagerroos 
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